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GUBIN, DNIA 27.02.2022 

 
IMIĘ I NAZWISKO ZGŁASZAJĄCEJ/EGO/:  

KAMIL KUŚNIEREK – RADNY RADY POWIATU KROŚNIEŃSKIEGO 

 

 

STAROSTA KROŚNIEŃSKI 

GRZEGORZ GARCZYŃSKI 
za pośrednictwem  

PRZEWODNICZĄCEGO RADY POWIATU 

W KROŚNIE ODRZAŃSKIM 

 

TREŚĆ INTERPELACJI / ZAPYTANIA / WNIOSKU1 (krótkie przedstawienie stanu faktycznego): 

 

Szanowny Panie Starosto, 

Interpeluję w związku z ostatnimi sytuacjami nadzwyczajnymi powodowanymi wyłączeniami energii 

elektrycznej. Sytuacja nie tyle jest niepokojąca w związku z awariami czy też uszkodzeniami sieci elektrycznej, 

bo to oczywiście nie powinno, ale może się zdarzyć. Jednak rzeczywiście bardzo niepokojący jest fakt, że 

brakowało jakichkolwiek informacji ze strony operatora sieci elektro/energetycznej. Kolejne, wielogodzinne 

wyłączenia energii elektrycznej wyglądały na celowe wyłączenia w związku z naprawami powstałych podczas 

wichur uszkodzeń – mimo tego numer pogotowia elektrycznego nie odpowiadał, brakowało też oficjalnych 

komunikatów w tej sprawie. Mogę zrozumieć, że rozmiar uszkodzeń „przytłoczył” pogotowie energetyczne, ale 

nie mogę zrozumieć całkowitego braku informacji. Brak informacji to nie tylko utrudnienia dla mieszkańców, 

ale w szczególności dla przedsiębiorców, którzy nie wiedzieli jak planować pracę w zakładach. Gdyby mieli 

informacje o kilkugodzinnym wyłączeniu energii, planowanie byłoby dużo efektywniejsze. 

 

Mieszkańcy (np. m. Czarnowice gm.Gubin) informowali o zagrożeniu, jakim w ich przypadku jest np. brak 

komunikacji GSM po upływie 1-2 godz. od braku prądu. W XXI wieku jesteśmy przyzwyczajeni, że 

podstawowym narzędziem komunikacji w stanach zagrożenia jest telefon komórkowy, alternatywnie telefon 

stacjonarny. Kiedy wraz z zanikiem energii elektrycznej znika możliwość komunikacji i to w ciągu kilku 

godzin, to jest to niepokojący sygnał i z pewnością zasługuje na głębszą analizę w odniesieniu do zarządzania 

kryzysowego i stanów bezpośredniego zagrożenia życia i zdrowia. 

 

Zwracam się z prośbą przeanalizowanie powyższych problemów w ramach zarządzania kryzysowego tak, aby 

być może zainicjować opracowanie procedur w których to, np. informacje w stanach nadzwyczajnych będą 

przekazywane przez Starostwo w ramach zarządzania kryzysowego w obrębie powiatu. 

 

UZASADNIENIE ISTOTNEGO ZNACZENIA DLA POWIATU I JEGO MIESZKAŃCÓW2: 

Bezpieczeństwo mieszkańców powiatu. 

 

 

                                                                                             KAMIL KUŚNIEREK 

Podpis Radnej/ego/…………….…………………………… 

 

ZAŁĄCZNIKI:  

 

1. - 

 

 

 

 

 

 


